

Media Advisory

Yukon First Nations to voice their opposition to detrimental changes in a federal law which will cause harm to the environment and the economy

OTTAWA, Dec 2, 2014– A delegation of Yukon First Nations will voice their unanimous opposition to some of the amendments in Bill S-6 now in the House of Commons and the discuss the impact the changes will have on First Nations and the people of the Yukon. The Bill is proceeding without real consultation with First Nations despite court decisions affirming the duty to consult.

WHEN: 11:00 a.m. EST, Wednesday, December 3, 2014

WHERE: Charles Lynch Press Gallery, Room 130S, Centre Block, Parliament Hill

For more information, please contact:

Ottawa:

Mike Murphy: (613) 301-7247

Yukon: Line Gagnon : (867) 336-2468

Avis aux médias

Les Premières nations du Yukon exprimeront leur opposition aux changements néfastes proposés dans une loi fédérale qui causeront des dommages à l'environnement et l'économie

OTTAWA, le 2 décembre 2014 –

Une délégation des Premières nations du Yukon exprimera son opposition unanime à certains des amendements proposés au projet de loi S-6 maintenant devant la Chambre des communes et l'ampleur des impacts qu'ils auront pour les Premières nations et la population du Yukon. Le projet de loi est étudié sans véritable consultation avec les Premières Nations en dépit de décisions judiciaires affirmant l'obligation de consulter.

QUAND : 11 h HNE, le 3 décembre 2014

OÙ : Galerie de la presse Charles Lynch, salle 130S, Édifice du Centre, Colline du Parlement

Pour plus d'information, veuillez contacter :

Ottawa :

Mike Murphy : (613) 301-7247

Yukon :

Line Gagnon : (867) 336-2468

